
Protokoll fra årsmøte i Nordstrand jeger og fiskeforening 

Årsmøtet ble avholdt på Lambertseter gård 28.03.2023 Klokken 18.00-19.30 med påfølgende sosiale 
aktiviteter og bevertning. 

Sak O Godkjenning av de stemmeberettigede 
Styrets leder Tania Wåge Leporowski redegjorde for det antall personer som var til stede ved 
oppstart av årsmøtet som styret anså for stemmeberettigete. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente antall stemmeberettigede medlemmer. 

Sak 1 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. 
Følgende hadde ordet i saken: Even ønsket at det ble protokollført at innkallelsen er i strid med 
gjeldende vedtekter som setter 15 mars som frist for årsmøtet og reagerte i tillegg på at det er ulikt 
tidspunkt for utleggelse av innkalling på hjemmeside og face book. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen med saksliste. 

• Valg av ordstyrer: Tania
• Valg av sekretær/protokollfører: Erlend
• Tellekorps: Anne Ingeborg Wikdal V og Monica Lundemo Marsteinstrædet
• Underskrive protokoll: Martin Plassen og Steinar Kjensbekk

Sak 2 Årsberetning 2022 
Styrets leder oppsummerte aktiviteter som er gjennomført i 2022. Detaljert beskrivelse ble 
oversendt sammen med innkallingen. 
• Det har vært en liten økning i medlemsmassen i 2022
• Klubben har fått 2 nye jegerprøvekurs instruktører
• Nye vedtekter er foreslått, sak 5
• Informerte om aktiviteter i de ulike utvalgene
• Økonomi, sak 3
• God vekst og aktivitet på jegerprøvekurs. Venter ytterligere aktivitet i 2023 og forventer ca. 90

deltagere
• Klubben har fått egen fluefiskeinstruktør. Det blir gjennomført fluefiskekurs i 2023

Vedtak: Årsmøte tar dette til etterretning og godkjenner årsberetning 2022. 

Sak 3 Revidert regnskap 2023 
Styret fremla regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet. Reviderte regnskap er 
oversendt sammen med innkalling. 
• God økonomi i foreningen
• Balanse i revidert regnskap mht. inntekter og kostnader.
• Reelt underskudd i 2022 pga. sen fakturering som medførte at kostnader tilhørende 2022 er

belastet regnskap 2023
• Styret har iverksatt ulike tiltak for å øke inntekter og redusere kostnader i 2023
• Forslag fra årsmøte:

o Undersøke med Nord Odal kommune om mulighet til å leie Golfhytta kun i måneder
med jakt {F.eks. 6 måneder). Styrets leder har allerede hatt kontakt med utleier i
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forbindelse med dagens kostnads nivå. Styrets leder ivaretar videre kontakt med 
kommunen 

o Etablere fisking som en aktivitet ved Golf hytta
o 2023 er et år med fokus på økt aktivitet og ta hensyn til eventuell tilpassing av økonomi i

løpet av året
o Bør reklamere for mulighet til bruk av hund ved Golfhytta
o Bør skille mellom egenandel og tilskudd ved jegerprøvekurs i regnskapet

Vedtak: Revidert regnskap 2022 tas til etterretning og godkjennes. 

Sak 4 Behandling av innmeldte saker 

Forslag om utsendelse av årsmøte innkalling med dokumenter til medlemmer bør foretas pr. 
mail/post 

Vedtak: Dagens informasjon gjennom SMS, facebook og hjemmeside videreføres. Even tar ansvar for 
å sende ut pr. post eller email til medlemmer som ønsker dette. Medlemsliste oversendes til Even av 
styret. 

Sak 5 Saker som styret har satt på dagsorden 

Forslag til vedtektsendringer er godkjent av styret og sentralt. 

Foreslåtte endringer fra oversendte dokumenter: 

• Notehenvisninger må rettes
• Parentes med tekst fjernes i paragraf 2
• Forslag om at styret ikke skal ha stemmerett i godkjennelse av regnskap ble nedstemt mot en

stemme
• Paragraf 8 endres fra ... et styre på 5-9 medlemmer til 9 medlemmer
• Paragraf 9. Det legges til følgende setning. Protokollen skal legges ut etter avholds årsmøte og

gjøres kjent på hjemmesiden

Vedtak: Nye vedtekter tas til etterretning og godkjennes med ovennevnte endringer. 

Sak 6 Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 2023 

Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett er oversendt sammen med innkallingen og ble 
gjennomgått på årsmøte. 
• Budsjett 2023

o Inntekter og kostnader i forbindelse med skytebanen rettes opp til at inntekter og
kostnader er likt med 65.000 kroner. Dette under forutsetning at lik aktivitet som 2022
opprettholdes

o Feil på budsjett post kostnader omkostninger 25.000 kroner. Juster ned til 2022 tall
o Forslag om å reklamere for utlån av hagler/rifler for å øke attraktiviteten og aktiviteten

på skytebanen

Vedtak: Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 2023 tas til etterretning og godkjennes av 
årsmøte med ovennevnte justeringer. 

Sak 7 Foreningens kontingent 

Styrets leder gjennomgikk ulike satser vedtatt sentralt. Styret fremla forslag til at foreningen legger 
seg på middelsats. 

Vedtak: Årsmøte tar dette til etterretning og godkjenner styrets forslag. 
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Sak 8 Godtgjørelse til styremedlemmer 

Styret foreslår at dagens satser videreføres. 

Vedtak: Årsmøte tar dette til etterretning og godkjenner styrets forslag. 

Sak 9 Valg av styret 

Valgkomiteen ønsker en videreføring av dagens styre. 

Vedtak: Årsmøte tar dette til etterretning og godkjenner valgkomiteens forslag. 

Sak 10 Valg av valgkomite 

Valgkomiteen ønsker at det utvides med et ekstra medlem. Jobber selv videre å skaffe en ny person. 

Vedtak: Årsmøte godkjenner forslaget. 

Sak 11 Utnevning av foreningens utmerkelser 

Vedtak: Ingen utmerkelser i år. 

[Sted og dato] 

Martin Plassen 

(/� Jtl/J-23 

s�;_�/ ----------------------It· -------------------------------
Steinar Kjensbekk 

[Signatur fra de to medlemmene som i sak 1 ble valgt til å signere protokollen] 
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